
ЖЕНИТЕ 
са много добри
В БИЗНЕСА



За Жюстин Томс

3 фирми
(Ей би си дизайн,
Аз медиа, КомОн)
1 фондация 
(Фондация БГ Сайт)
3 деца (Томи, Али, Лео)



100-те най-влиятелни
жени у нас

 



Успелите бизнес дами

Жанет Найденова

 



Успелите бизнес дами

Биляна Лаундс
 



Успелите бизнес дами

Мария Гергова
 



Успелите бизнес дами

Боряна Димитрова
 



Защо жените в бизнеса 
у нас са малко?

● Липса на самочувствие



Защо жените в бизнеса 
у нас са малко?

● Силен стереотип / семеен модел



Защо жените в бизнеса 
у нас са малко?

● Липса на подкрепа от обществото



Най-честият модел?

● Бизнес със съпруга 
● Бизнес с приятелка
● Бизнес сама



За да започнете

Започнете веднага,
щом ви хрумне добра
идея, не губете 
време!



За да започнете

Поговорете с
позитивните и мислещи
хора около вас!



За да започнете

Разкрайте 
песимистите!



За да започнете

Разкрайте негативно
мислещите хора!



За да започнете

Опишете идеята си,
разгледайте я в 
различни аспекти.



За да започнете

Мислете в мащаб.



От малката, първата 
стъпка започва 
и най-дългият път.



Успехът 
не се прави по 
стандарти.



Успехът е нещо, което 
се постига с 
много труд и упоритост. .



Няколко лични съвета ...

По възможност
НЕ работете с мъжете си



Няколко лични съвета ...

НЕ жертвайте
и НЕ отлагайте твърде
много майчинството



Не се 
отказвайте!
Успех!



Благодаря за 
вниманието!

JustineToms.com
blog.JustineToms.com

twitter.com/JustineToms
facebook.com/JustineToms


